
Interior es compromet a augmentar la colálaboraci� policial

amb Roses per lluitar contra el Õtop mantaÕ

LÕalcalde admet que amb la f i de les restriccions ha pujat el nombre de

manters per� que tamb� hi ha hagut m�s decomisos

Imatge dÕuns agents de la Policia Local de Roses fent

patrullatge pel Õtop mantaÕ MANEL LLADî.

El conseller dÕInterior, Joan Ignasi Elena, sÕha comprom�s a

mantenir la colálaboraci� amb la Policia Local de Roses i a

incrementar-la per lluitar contra el fenomen del Õtop mantaÕ al

municipi. En una reuni� aquest dimecres, Elena ha adm�s que la

situaci� els preocupa i ha dit que els dispositius conjunts i en

solitari que hi ha fet els Mossos aquest estiu est� donant els seus

fruits. ÒHem augmentat la colálaboraci�, ha funcionat i

sÕincrementar� en el futurÓ, ha afegit el conseller. Per la seva banda,

lÕalcalde del municipi, Joan Plana, ha dit que aquesta ha de ser la

l�nia a seguir, tot i que ha adm�s que aquest estiu ha tornat a

augmentar el nombre de manters amb la f i de les restriccions i

lÕincrement de turistes.

Malgrat aix�, ha dit que en els �ltims anys els decomisos estan augmentant i que cal continuar per aquesta via.

M�s cooperaci� i m�s efectius policials per lluitar contra el fenomen dels manters a Roses. Aquest �s el

comprom�s que el Depar tament d'Interior ha adquirit amb l'Ajuntament per fer front a aquesta problem�tica que

des de fa anys afecta el municipi. Durant una compareixen�a a Roses, tant el conseller Elena com l'alcalde han

defensat que l'acci� conjunta durant aquest estiu a la zona ha donat fruits i que ha de ser "la l�nia a seguir". En

aquest sentit, Plana ha adm�s que en els �ltims temps hi havia cer tes discrep�ncies sobre compet�ncies

(Interior considera que es tracta d'un problema d'ocupaci� de via p�blica i Roses, de seguretat p�blica) i que aix�

havia obligat a la Policia Local, sovint, a actuar en solitari.

Aquesta temporada, per�, la situaci� s'ha comen�at a rever tir i, no nom�s s'hi ha fet dispositius conjunts sin� que

Mossos tamb� ha fet decomisos pel seu compte. En moltes ocasions, ha explicat Elena, en controls d'entrada al

municipi per evitar que els manters arribessin a la zona del passeig.

En aquest sentit, el conseller ha dit que la colálaboraci� es mantindr� i es refor�ar� i que la voluntat �s poder-hi

destinar m�s agents en un futur.

Per la seva banda, Plana ha explicat que, tot i que encara no tenen xifres, aquesta temporada hi ha hagut m�s

manters Ðtot i que encara no s'ha arribat als registrats l'any 2019- com a conseq��ncia, en par t, d'una major

af lu�ncia de turistes. "A m�s demanda, m�s ofer ta", ha dit. En relaci� a aix�, ha insistit que cal actuar en la

"rendibilitat del negoci" i que aix� passa per fer decomisos.

A tall d'exemple, Plana ha explicat que l'any 2018 es van comissar 4.000 peces falsif icades; al 2019, 19.000 i

entre el 2020 i el 2021, es van superar les 25.000.



M�s comissaries per� no noves regions.

En relaci� a la petici� d'algunes formacions de crear una regi� policial Girona Nord per paláliar la falta de Mossos

a l'Alt Empord�, Elena ha dit que aquesta mesura no "necess�riament" implicaria tenir m�s "mitjans" i que,

precisament, els mitjans s�n el que necessita el cos i la ciutadania. En aquest sentit, ha afegit que el pas de

18.000 a 22.000 agents implicar� nous equipaments policials i, "probablement, comissaries" .
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